	佛光大學培育佛學菁英獎學金申請書

Fo Guang University Buddhist Studies Scholarship Application Form

Application Date:        Year     Month      Day

	Student Status:
□B.A.    □ M.A.    □ Ph.D.
	Year of enrollment:
	Student ID No.:



	Name: 

                      (last name)

                     (first & middle name)
	ARC No. :

______                        
	Date of Birth:

_______/______/______

(Year   / Month  /Day) 
	Age:

	Post Address:
	Nationality:
	Telephone No.:
Mobile No.:

	第 1 條　　為培育佛教菁英，宏揚佛學，淨化社會風氣，鼓勵學生就讀佛教學系（以下簡稱本系）各學制，特訂定佛光大學（以下簡稱本校）培育佛學菁英獎學金辦法（以下簡稱本辦法）。
1. For the purpose of nurturing future scholars in Buddhist Studies, propagating Dharma, contributing to society and encouraging students to study with Department of Buddhist Studies, Fo Guang University Buddhist Studies Scholarship (“Scholarship” hereafter) is thus established. 
第 2 條　　依本校招生規定錄取，就讀本校佛教學系各學制者，每學期得申請獎學金伍萬元；大一新生應當住宿。
2. Applicants for the Scholarship must be full-time students at Department of Buddhist Studies, Fo Guang University. Eligible applicants are entitled to apply the Scholarship of $50,000 NTD per semester. First-year students are required to reside in the student-dormitories. 
第 3 條　　領有本獎學金者，須全程住宿於本系或學校指定宿舍，並配合本系行門教育之各項要求；大一新生不得以放棄本獎學金，做為拒絕住宿之理由。
3. Recipients of the Scholarship are required to reside in the dormitory of the Department of Buddhist Studies or a dormitory designated by Fo Guang University during the academic semester as well as to follow all practicum requirements for the entire duration of their studies.

第 4 條　　領有本獎學金者，須修滿本系該年級當學期之必修學分。
4. Recipients of the Scholarship must enroll and complete in all compulsory courses of the concurrent semester. 
第 5 條　　領有本獎學金者，若有下列各款情形之一者，經系務會議審查後，依情況扣減其下一學期獎學金，情節嚴重者永久取消其獎學金申請資格：
5. Should a recipient of the Scholarship commit any of the following violation, the amount of the Scholarship for the next semester will be reduced upon the decision of Department of Buddhist Studies Faculty Meeting. In cases of grave and serious violation, the eligibility for applying the Scholarship will be permanently revoked.
一、修業科目有二科不及格者減四分之ㄧ，三科（含）以上不及格者減二分之ㄧ。
a.  Students who fail two courses will have their scholarship amount reduced by one fourth; students who fail three courses will have their scholarship amount reduced by half.
二、依「佛光大學學生獎懲辦法」記警告者減四分之ㄧ，小過（含）以上者減二分之ㄧ，大過者永久取消獎學金資格。
    b. Students who receive a warning mark in accordance with Fo Guang University Student Reward and Punishment Regulations, one fourth of the Scholarship amount will be deducted; similarly, half of the Scholarship amount deducted with a minor demerit mark, and permanently illegible applying the Scholarship with a major demerit mark. 
 三、當學期遭扣考科數目達三科，扣減下學期奬學金二分之一；扣考科目數達二分之一，取消下學期獎學金；扣考科目超過二分之一以上，永久取消申請本獎學金資格。

c. Students who are barred from taking examination for 3 subjects during the semester will have their next semester’s scholarship amount reduced by half. Those who are barred from taking examination for half of their registered subjects during the semester will have their next semester’s Scholarship cancelled. Those who are barred from taking examination for more than half of their registered subjects are permanently illegible for applying the Scholarship. 
四、當學期操行成績未達70分（含）取消下學期獎學金，73分（含）以下扣減下學期獎學金二分之一。

d. Students who do not score the minimum mark of 70 for their conduct performance during the semester will have their next semester’s Scholarship cancelled. Students who score 73 or lower for their conduct performance during the semester will have their next semester’s Scholarship amount reduced by half.
五、就學期間，在校內抽菸、吃檳榔，經舉報查明屬實者，第一次減二分之ㄧ，第二次永久取消獎學金資格。

e.  Students who are found to be smoking cigarettes or eating betel nuts on campus during their period of academic enrollment will have their Scholarship amount reduced by half for the first time found, and will have their right to apply for the Scholarship permanently revoked after being found the second time.
六、就學期間，在校內喝酒，經舉報查明屬實者，永久取消獎學金資格。
f. Students who are found consuming alcohol on campus during their period of academic enrollment will be permanently illegible for applying the Scholarship. 

七、就學期間，在校內行為恐有損校、院、系譽並經查證屬實，確有損及校、院、系譽者，永久取消獎學金資格。

g. Students whose behaviors cause detrimental effect on the reputation of Fo Guang University or Department of Buddhist Studies will be permanently illegible to apply for the Scholarship.
第 6 條　　凡領有本項獎學金者，不得重複領取校內其他獎助學金或其他單位提供之助學金（清寒工讀助學金、書卷獎、碩士班優秀學生獎學金及校外或政府單位核發之獎學金不在此限）。


h. Recipients of the Scholarship may not receive other scholarship given by the University or other parties, with the exception of work-study grant for students of low-income background, Academic Excellence Award, and government-granted scholarships. 
第 7 條　　領取本獎學金者，學士班至多四學年（大一至大四），碩士班（碩一、二）、博士班（博一、二）至多二年，受獎學生自畢業之日起，不得繼續領取本獎學金。中途休學、退學、轉系或轉學者，自休學、退學或轉學之學期起，不得繼續領取本獎學金，並如數繳回當學期領取之獎學金，除因重大疾病及不可抗力因素則另議。
7.  Undergraduate students are eligible to apply for and receive the Scholarship for a maximum of four academic years. Postgraduate students are eligible to apply and receive the Scholarship for a maximum of two academic years each for Master’s and Doctoral study. Students may not continue receiving the Scholarship after graduation. Students who defer study, withdraw, transfer or take leave of absence may not receive the Scholarship and those who already have are required to return all Scholarship money that they received in that semester.  Those with serious medical conditions or other unforeseen circumstances may be subject to exemption by the decision of Faculty Meeting.

第 8 條　　申領本獎學金者，應於每學期開學後15日內，檢附申請書、前學期成績單，向佛教學系提出申請，依規定造冊簽請核發。
8.  Applicants of the Scholarship must submit their application along with an official copy of their transcript from the previous semester to the Department of Buddhist Studies within the first 15 days of each academic semester.
第 9 條　　受獎學生每學年視校務及系務之需要，須義務協助校內及系務部份相關工作。
9.  Depending on the needs of the Department of Buddhist Studies or the University, recipients of the Scholarship are expected to volunteer their services to the Department or University each academic year.
第10條　　領取本獎學金者，經查若有偽造或不實之情事者，將撤銷其得獎資格，已領取之獎學金應予如數繳回，並依校規議處。
10.
Recipients of the Scholarship who are found guilty of forgery or deception will have their rights to apply for the Scholarship revoked; those who have already received the Scholarship money must return the received amount in full, and will be subject to University regulations.
第11條　　本辦法自發布日施行。
11.  Fo Guang University Buddhist Studies Scholarship Regulations is in effective immediately upon announcement.
(If there is any discrepancy between the English and Chinese versions, the Chinese version is the basis of either version.) 

	Applicant Signature:


	Legal Guardian Signature:



	Department Head
	Organizing Department
	Approval

	
	
	


